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Vragen van het lid Bashir (SP) aan de minister van Infrastructuur en Milieu 
over het voorkomen van kijkfiles (ingezonden 9 januari 2012). 

Vraag 1
Kunt u aangeven hoe vaak er dit jaar een file is ontstaan door mensen die 
kijken naar een ongeval op de andere rijbaan (een zogenaamde kijkfile) en 
wat de maatschappelijke schade, economische schade en milieuschade is van 
deze files?1 

Vraag 2
Wat vindt u van het idee om op het weggedeelte waar het ongeval plaats-
vindt, altijd een politieagent in te zetten die de automobilisten maant door te 
rijden om zo de lengte van de file substantieel te verminderen? 

Vraag 3
Heeft Rijkswaterstaat geëxperimenteerd met mobiele fileschermen2 om een 
kijkfile te voorkomen? Wat is de reden dat deze schermen nog niet op grote 
schaal worden ingezet? 

Vraag 4
Bent u bereid om een voldoende aantal mobiele fileschermen aan te (laten) 
schaffen zodat deze zo nodig ingezet kunnen worden bij ongevallen? Zo ja, 
op welke termijn gaat u deze schermen door Rijkswaterstaat in gebruik laten 
nemen? Zo nee, waarom niet?

1 http://www.delta.tudelft.nl/artikel/impact-kijkersfiles-groter-dan-gedacht/18050
2 http://www.filescherm.nl/
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